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Adam comença fent una breu introducció per parlar del format de l’assemblea i passa el torn de

paraula als veïns i veïnes del bari.

-Un veí comença fent una sèrie de demandes en representació d’un conjunt de veïns i veïnes del

barri. Es queixa de que hi ha incivisme a la plaça, explica que la gent berena i porta taules per fer

festa  sense  demanar-ho  a  l’Ajuntament.  Demana  endurir  les  ordenances  municipals  per

qüestions  de  brutícia  i  incivisme.  Explica  que  la  discoteca  Legend  genera  molts  confictes  i

brutícia.  Explica  que els  infants  juguen a  pilota  i  xuten  a  les  façanes dels  edificis  provocant

desperfectes.  El  veí  es  queixa  que  la  reparació  de  la  seva  persiana  costa  800€ i  demana si

l’Ajuntament  té  alguna  assegurança  per  aquests  casos,  demana  un  protocol  per  si  algú

incompleix les ordenances que prohibeixen jugar a pilota. Els xiquets juguen amb globus d’aigua

i els exploten a la façana d’un veí i generen brossa. Es queixa també que algunes persones es

renten els peus a la font. A l’entrada d’accés a l’aparcament de la plaça hi ha vomitades, pixades i

molta brutícia, també les llums estan foses i els poms de les portes rebentats. Demana que, per

evitar  que la  gent  es  posi  dins,  la  porta  d’accés estigui  dalt.  Els  adoquins  de la  plaça estan

malmesos i la xapa metàl·lica és perillosa i rovellada. La illa de jardí està malmesa perquè els

xiquets arranquen material d’allà i hi juguen, està molt deteriorat. Demana espills als carrers de

sortida de la plaça.  Pel  que fa als accessos dels vehicles a la plaça,  proposen un sistema de

videovigilància, que serà més econòmic que repartir comandaments als veïns i veïnes, així com

als  serveis  d’emergència.  També així  evitarien  l’incivisme.  Amb les  càmeres  també es  podria

controlar els gossos i les pixades. Demana que quan es facin esdeveniments a la plaça que es

tinguin en compte als veïns, ja que arran del Mercat a la Plaça es van tancar els carrers i quan els

veïns volien entrar no van trobar un accés per fer-ho. Volen que se’ls tingui en compte quan es

preparen les festes. Els aparquen cotxes davant de casa i no ho poden fer perquè és un carrer

peatonal. Finalment explica que els han amenaçat diverses vegades, un grup de persones el van

amenaçar i el van voler agredir. Volen cartelleria nova indicant les mesures de la plaça, no els

serveix que vagi la policia perquè al cap de poca estona ja tornen a haver problemes d’incivisme.

Adam proposa fer  una mediació  amb les persones de la plaça.  Es posarà més presència policial.

Explica que no es pot posar videovigilància, però proposa un sistema de captació de matrícules.  Pel

que fa a la problemàtica amb el riu de música estan pendents d’una proposta defnitiva per arreglar-

ho. Pel que fa als adoquins de la plaça, s’anirà actuant poc a poc perquè requereix molta feina. Amb

la Legend, la discoteca, s’està revisant la llicència i es vol tornar a fomentar l’oci al Polígon de Tosses.

Es  demanarà  a  la  Legend  que  pagui  una  patrulla  extra  de  policia  per  vigilar  els  voltants  de  la

discoteca.  També  es  planteja  posar  una  carpa  molt  visual  fora  on  es  faci  conscienciació  sobre

respectar el descans dels veïns i també sobre l’incivisme. La regidora de zones verdes explica que amb

les zones verdes el problema és que no hi ha una alternativa millor a l’escorça de pi, ja que seria fer

servir grava i això encara és pitjor. També explica que hi ha previsió d’incorporar nova vegetació. La



gespa es vol eliminar, ja que no funciona i no és sostenible.  Amb les interseccions dels carrers es

demana una reunió amb Ramon per acabar de decidir-ho. 

-Un veí es queixa dels xiquets amb les pilotes. Quan alguna vegada han renyat als xiquets que

han fotut una pilotada els pares generen més conficte. Demana que se’n vagin a un altre lloc a

jugar. Adam es compromet a fer un treball de mediació amb el departament de Ciutadania i els pares

i mares per mirar de solucionar el tema. El regidor de Governació, Ramon Bel, demana col·laboració

ciutadana per ser ulls als carrers i explica que si cal s’han de fer denúncies encara que sigui de forma

anònima. Es compromet a posar més vigilància. Adam diu que seria bo fer un procés participatiu amb

la ciutadania per decidir les normes d’entrada i sortida de la plaça amb vehicles. 

-Una veïna es queixa de l’incivisme de les persones amb els gossos a la plaça. Explica que pugen

a les zones amb gespa i sovint no recullen els excrements. La regidora de zones verdes explica que,

precisament, s’està plantejant canviar la gespa per fcar-hi arbrat. 

-Un veí del C/Roig i Treig es queixa de la Legend, no tant pel soroll de la discoteca com pel soroll

de les persones joves al sortir del local. Es queixa també de l’incivisme, de gent que pixa entremig

dels cotxes. Demana solucions també pel que fa a les voreres, que està molt deteriorat.  Adam

explica que el Carrer Roig i Treig s’ha de reparar en la nova tongada de reparacions de carrer. 

-Un veí explica que hi ha problemes d’incivisme a la plaça del mercat. Uns nois van escopir a la

seva dona i  li  han faltat al respecte diverses vegades.  Adam diu que s’ha de regular. El  veí  es

mostra disconforme, vol que es prohibeixi jugar a pilota a la plaça. Adam explica que es buscaran

solucions fent una ordenança pròpia per a la plaça del Mercat. El veí es queixa també de que hi ha

persones que es descalcen i posen els peus damunt del banc de fusta. 

-Una veïna del C/Mallorca demana que s’arregli el carrer. Hi ha forats i quan plou s’inunda. La

vorera fa malbé les rodes del cotxe. Diu que la rampa per baixar al supermercat està plena de

brossa i que és culpa dels joves de l’institut. Es queixa també de la brutícia en general de la ciutat.

Adam  explica  que  el  C/Mallorca  ha  d’acabar  sent  de  prioritat  invertida,  però  que  està  pendent

d’arreglar-se en la nova bossa de diners. Adam diu que plantejarà la situació a la policia local. Explica

també que s’està treballant amb l’institut el tema de la brossa.

-Un xiquet explica que no pot dormir a causa del soroll de la Legend i que la seva germana va

veure com dues persones es pegaven al carrer. Demana ajuda.  Adam explica que es prendran

mesures.  També explica  que  la  màquina  que  neteja  fa  entrar  les  fulles  dins  a  la  botiga.  Es

treballarà amb l’empresa. 



-Un veí explica que a les finestres del Casal municipal la gent es droga i té sexe. Alguna vegada

van trucar a la policia i no van venir. Altres vegades ve però quan ja ha passat tot. Creu que la

ciutat està molt bruta.  Es mirarà les actuacions de la policia per si s’ha de millorar el temps de

resposta. 

-Un veí explica la situació de l’encreuament als carrers Menèndez Pelayo i Gran Capità. Hi ha un

problema amb el  camió que subministra  l’oxigen a l’hospital.  Els  camions entren en direcció

prohibida.  Els  camions  d’oxigen  han  de  girar  un  cop  han  arribat  a  l’hospital,  ho  fan  a  la

intersecció  del  C/Menèndez  Pelayo  fent  marxa  enrere.  Ja  s’ha  enganxat  diverses  vegades  a

l’edifici del costat. Quan descarrega ho fa amb un tub i la gent passa per damunt. Demana que la

policia local gestioni el trànsit per evitar que els camions passin en direcció prohibida. Explica

també que el grup electrògen de l’hospital omple les cases del voltant de fum i olor a gasoil. Fa

molt soroll a més a més, tant soroll que vibren les bústies. Ja es van queixar a l’hospital i els van

dir que acomplien amb la normativa. Els contenidors de l’hospital obstaculitzen la circulació amb

persones en cadira de rodes o amb mobilitat reduïda. Adam parlarà amb el cap de manteniment i

ho arreglarà amb la policia o Protecció Civil. Es revisarà el generador i si està obsolet es canviarà. El

tema dels contenidors ja està arreglat, s’ha encomanat un nou espai per deixar-los. 

-Una veïna del C/Calderón de la Barca explica que entre les 3 i  les 6 del matí,  a causa de la

Legend, la gent li plena les finestres de casa d’ampolles i de restes de la festa. Els arbres del seu

carrer  deixen  un  oli  que  s’apega  a  les  sabates.  També  fan  molta  mala  olor.  Demana  més

freqüència de neteja. Adam es remet al que havia dit anteriorment sobre la Legend, ho treballarem

conjuntament amb les persones propietàries de la discoteca. La regidora de zones verdes explica que

estem en moment de foració i és l’olor del pol·len. Ho mirarà i es farà un baldeig per deixar-ho més

net. Es compromet a mirar-ho en persona. 

-Una veïna del C/Amèrica diu que el trajecte que fa fins als contenidors (Prop del Pere Mata) està

fosc i falten fanals, fa por. El parc de l’hospital comarcal genera conficte perquè des de primera

hora hi ha gent fumant i bevent. La font del parc està plena de brutícia. Hi ha molt d’incivisme on

la gent pixa a les zones de gespa. Demana que es tanqui el parc i posar tancat a altres parcs. Al

C/  Soriano  Montagut  va  caure  un  fanal  fa  molt  de  temps  i  ho  van  tapar  amb  una  bossa

d’escombreries. És perillós i s’ha de solucionar. A la font de la plaça del mercat fa temps que no hi

ha aigua, està bruta i  plena de brossa. Proposa posar agents cívics a la plaça per millorar la

convivència.  Pel que fa a la llum s’estan canviant totes, falten dues al C/Amèrica però en breus en

posaran, com a màxim fns al setembre. Pel que fa als parcs explica que s’està redactant un projecte

per part de la regidoria de Zones Verdes i es faran actuacions. La font de la plaça està buida perquè hi



ha risc que hi hagi un focus de legionel·la, s’està modifcant. Es proposa fer un procés de participació

per decidir que es farà amb la font de la plaça.  La veïna proposa fer al barri un banc del temps.

Adam es compromet a col·laborar, però creu que hauria de sortir des de l’associació de veïns i l’àrea

de participació  ciutadana. La  veïna  proposa  instaurar  un  sistema on les  botigues  i  el  mercat

municipal on no es malbaratin els recursos, com en l’aplicació Too Good to Go.  Adam diu que ho

traslladarà a la regidoria de medi ambient i la de comerç. 

-Una veïna demana alguna solució per als nois i noies que van en patinet elèctric, ja que són molt

silenciosos i poden generar problemes. Es queixa també de la manca de neteja, els operaris de

neteja no ho fan bé. També te un problemes d’escarabitxes i rates que sortien del mercat. Explica

que creu que te rates a un pis d’okupes que hi havia abans dalt de casa seva. Demana enviar algú

per revisar-ho perquè se sent soroll de tant en tant.  Es revisarà el pla de neteja per tenir menys

maquinaria i més personal quan l’Ajuntament internalitzi el servei.  Es traslladarà la queixa, però. El

tema de les escarabitxes i les rates està passant a causa de les temperatures, es faran actuacions

extraordinàries per combatre-ho. Pel que fa al pis d’okupes li demana a la veïna que parli amb la

Defensora del ciutadà, ja que creu que el pis és d’una entitat bancària.

-Un veí pregunta per la llicència de la Legend, si és tant difícil revisar-la desprès de tant de temps.

Adam explica que s’estan fent les comprovacions pertinents a nivell no només de  si poden realitzar o

no la seva activitat sinó també de com s’acompleixen les normatives. 

-Una veïna es queixa que l’increment de les terrasses no afavoreix l’ús de l’espai públic. També es

mostra preocupada per l’estat dels edificis i  pregunta per unes ajudes per rehabilitar-les. Els

tràmits eren molt complexos.  Adam explica que l’espai públic ha de ser compartit, no només entre

les terrasses i les persones que utilitzen l’espai públic, sinó en tothom. Concreta que s’està treballant

per generar espais de convivència. Pel que fa als ajuts de rehabilitació admet que eren complicades i

s’han de simplifcar, però les tornaran a traure. 

-Un veí  que viu a la Plaça Adolfo Ventas explica que també tenen la problemàtica dels nens

jugant a pilota i que a la plaça no es fa absolutament res. Demana explicacions si hi ha alguna

intenció de fer alguna cosa allà. La plaça, diu, està desolada. Hi ha problemes de filtracions i hi ha

molta brutícia. Adam explica que és cert, que s’ha de reorganitzar la plaça. Pel que fa a les fltracions

del  subsol,  hi  ha  un  problema.  Aquell  subsol  es  va  fer  donant-li  una  concessió  a  l’empresa

constructora. Hi ha unes concessions de pàrquing que les té una entitat bancària, el local també està

en concessió i  s’ha traspassat a una S.L.  que ho està explotant.  Tot i  així,  els problemes els  volen

traslladar a l’Ajuntament. El pàrquing no està legalitzat, i demanen a l’Ajuntament fer-ho però no ho

vol fer perquè no és propietat de l’Ajuntament. L’Ajuntament proposa contractar una consultora per



esclarir com està tot el tema de les concessions i fer una radiografa. A partir d’allà estudiar quines

possibles solucions poden haver.  El veí demana que es tanqui una part de la plaça per jugar a

pilota. Miquel Subirats diu que es pot parlar amb els veïns per mirar de decidir que fer, si es pot fer un

tancat com el del Grau. Es podria iniciar un procés participatiu per decidir-ho. El veí planteja que el

C/ Joan Sunyé hauria de ser d’una sola direcció, la gent corre molt. La visibilitat del carrer tampoc

és  bona.  Pregunta  si  està  previst  retirar  el  quiosc  del  passeig  del  canal,  com també alguna

actuació al carrer. Demana també si hi ha previst fer alguna cosa al molí de Soneca del C/Goya,

no vol que es faci un pàrquing, li agradaria recuperar el molí i fer-lo servir com a centre cívic.

Adam explica que el quiosc del passeig del canal es traurà, però no és fàcil posar arbres allà, lo que es

vol fer és pintar les baranes, no és prioritari  canviar-les. Pel que fa al tema dels carrers,  demana

disculpes  perquè  encara  no  s’ha  pogut  fer  el  pla  de  mobilitat,  però  està  treballant-se  de  forma

sostenible i  s’implementarà aviat.  Pel  que fa al  molí,  explica que s’ha hagut de treballar  molt  per

esclarir qui era propietari de que i s’ha fet una proposta de compra, al no arribar a acords s’anirà a

tribunal  d’expropiació.  Trigarà  una  mica.  Pel  que  fa  a  recuperar-ho  diu  que,  en  principi,  al  pla

urbanístic hi ha un carrer. Considera que el molí de Miralles és un millor espai per recuperar. El molí

de Soneca requereix molta inversió.

-Hi ha unes intervencions fnals. L’alcalde es compromet a treballar amb una mediació per solucionar

els problemes de convivència que hi ha a la plaça del mercat. Es compromet a seure amb els veïns i

veïnes afectats per tal d’explicar les actuacions que faran. 
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